
LETNA SKUPŠČINA ZZB NOV

Skupna pot
do uspehov

Občinski odbor ZZB NOV trenulno združuje
32 združenj borcev, trinajst aktivov ZZB, se-
dem združenj vojaških vojnih invalidov ali toč-
neje, človeško izraženo, 4514 članic in članov.

Delegati so 24. marca zbrali na letni skupšči-
ni, na kateri so pretresli delo predsedstva in
komisij v preteklem letu ter v sproščeni razpravi
podali nekaj najaktualnejših pogledov na tre-
nutno dogajanje v borčevski organizadji v obči-
ni ter v Ljubljani in na celovito družbeno doga-
janje.

Stane Vrhovec, predsednik občinskega odbo-
ra ZZB NOV je v nagovoru ocenil, da je poroči-
lo o delu občinskih organov ZZB pravzaprav
rezultat skupnega sodelovanja in tesne poveza-
nosti s krajevnimi združenji borcev in invalidov.
Ta je očiten pri reševanju materialnih, socialnih,
stanovanjskih in zdravstvenih problemov, pa tu-
di pri ustvarjanju medsebojnega zaupanja pri
skupnem reševanju problemov. Poudaril pa je,
da je k tako uspešnemu letu pripomoglo tudi
razumevanje občinske skupščine in tzvršnega
sveta za izvajanje akcijskih programov borčev-
ske organizacije.

Kljub temu, da tudi borci in vojaški invalidi
ne morejo uhiteti staranju, pa je menil, da leta
ne bi smela biti ovira, da ne bi borci tudi nadaljc

zaradi lastnega interesa in nadaijnjega razvoja
naše sociaJistične samoupravne družbe vse
preostale moči, izkušnje in sposobnosti posvetili
skupnim naporom pri razvoju socialisličnih sil.
Borci morajo biti vedno in povsod v središču
življenja in dogajanj. Delegati so sprejeli tudi
njegovo ugotovitev, da sedanji ekonomski polo-
žaj vpliva tudi na poslabšanje socialnega polo-
žaja borcev in invalidov.

14 sej predsedstvai '"'•*
Tudi na lanskih sejah so čiani predsedstva

ocenjevali vključenost članov Zveze borcev v
dražbenopolitično življenje. Zadovoljni soz nji-
hovo razporejenostjo v organih krajevnih skup-
nosti, organizacij in drušlev, imajo pa nekaj
pripomb na delovanje delegatskega sistema,
•zvajanje gospodarske ustalitve in obvladovanje
inflacijskih gibanj. Predsedstvo pa je precej na-
pora nameniio pripravam na votiloe konfcrcnce
v organizadjah Zveze borcev in vojaških vojnih
invalidov. Ta in prihodnji mesec naj bi izpeljafi
vse konference. Opozorikt je tudi, da je šc
precej članov, ki niso naročeni na botčevski list
TV 15 in revijo Naša obramba.

Pri predsedstvu so socialno-zdravstvena, in-
validska, stanovanjska konnšja ter kofnisije za
LO in DS, za posebno dobo, za imemirance,
zapomike in izseljence ter za spomcniško dejav-
nost.

Pri dejavnosti je doživela nekaj zaastanka le
stanovanjska komisija, pa ne rararfi neangažira-
nosti članov, ampak zaradi znanib zaostajanj pri
stanovanjski gradnji v LjuHjani. O«ale komisi-
je so s svojo marljivostjo pnpomogle, da v naši
borčevski organizaciji sproti rešujemo vse na-
stale težave, pa naj bodo tc drobocne, človeske
ali pa temeljnega značaja za deio orgamzacijc.

Mestna neizenačenost
Kljub temu, da je naša borčevska orgairizadja

labko ponosna na svojo dejavnost, pa je s svojo
velikost jo le vredna večje podpore in pozornosti
v celotni Ljubljani. Tako kot imamo Vičani
splošen občutek, da ostajamo pri cetotnem ra-
zvoju nekoliko ob strani, seveda ne po lastni
krivdi, se tak prilastek prijemJje tudi borcev. To
je pokazala tudi razprava o poročilih.

Milan Vrtačnik je tako opozoril na spodbuja-
nje kriličnosti tudi pri mladini in ne le pri obča-
nih, ki so s svojim prispevkom že dafi večinski
delež h graditvi naše družbe. Spomiul je na
nujen obisk osamljenih borcev in invalidov ter
na še bolj prepleteno povezovanje invalidov z
drugimi DPO, organizacijami in društvi. Pohva-
lil je akcijo občinskega odbora za oskrbo težkih
invalidov z gorivi in želel, da bi jo marijivo
nadaljevali.

Franc Dolenc in Franc Dimež sta predstavila
sodelovanje odbora Dolomitskega odreda in
Levstikove brigade s šolami in prikazala prena-
šanje borčevske tradicije na mladi rod.

Franja Bon je pohvalila tovariško pomoč, ki
jo je dodelila občinska skupščina krajevnim or-
ganizacijam ZZB in W I . Menila pa je, da pri
izvajanju pomoči še niso dovolj povezani s kra-
jevnimi organizacijami rdečega križa. Zavzela
se je tudi za razširitev sosedske pomod. Rado
Pehaček je spomnil prisotne, da je že od 15.
marca odprt počitniški dom v Banjolah in da so
starejši Ijudje vabljeni predvsem v prebsezonski
čas.

Lado Pohar in Jaka Sedej pa sta navezala
razpravo na krepitev tradicij NOV in urejeno
skrb za spomenike.

Vse je pozdravil tudi predsednik OK SZDL
Peter Vrhunc in izrazil željo po boljših stikih
borčevske organizacije s svetom za varovanje in
negovanje revolucionarnih iradidj pri OK
SZDL in krepkejše pomoči borčevske organiza-
cije pri doseganju enakovrednosti naše občine v
mestnem merilu.

Delegati so sprejeli poročila o delu v letu
198O in akcijski program občinskega odbora za
letošnje leto.

S. J.


